
 
 
Vragen voor de raadsvergadering van 19 december 2024 
 
Deze week heeft de raad een bericht van het college gekregen over deel twee van de afhandeling van het debacle 
van de Rembrandtbrug. 
Deze raadsinformatiebrief is onder geheimhouding aan de gemeenteraad gesteld. 
Inwonersbelangen heeft hier toch de nodige vragen over omdat transparantie gegeven zou moeten worden, 
over de kosten die gemaakt zijn bij de afhandeling van deze doodlopende weg en brug. 
 

1. Wat is de reden waarom geheimhouding is opgelegd door het college? 
2. Wat is wel en wat is niet openbaar in de ogen van het college? 
3. Hebben onze inwoners niet recht op transparantie over de gemaakte kosten? 
4. Als het nu niet zichtbaar gemaakt kan worden wanneer dan wel? 

 
 
Hendrie van Assem 
Fractievoorzitter Inwonersbelangen 
 
 
 
Bijlage de mail die naar de raad gestuurd is. 
 
Geachte raadsleden, commissieleden, 
 
De gemeenteraad heeft op 11 juli 2024 aan het college opdracht gegeven om een begroting 2025 op te stellen 
zonder budget voor het project Rembrandtburg. Vervolgens is het bestemmingsplan Rembrandtbrug ingetrokken. 
Middels een tweetal moties heeft de raad aangegeven geïnformeerd te willen worden over de financiële effecten 
van de stopzetting. Deel 1 van deze moties is beantwoord in Raadsinformatiebrief d.d. 1 oktober 2024. 
In deze ter inzage gelegde RIB wordt deel 2 beantwoord. 
 
Het college informeert de gemeenteraad  onder geheimhouding  in de vorm van de vertrouwelijke 
raadsinformatiebrief die nu bij de griffie ter inzage ligt. 
 
U kunt deze RIB lezen bij de griffie wanneer een medewerker van de griffie aanwezig is. Daarom wordt u verzocht 
hiervoor een afspraak te maken zodat u niet tevergeefs komt. 
 
Van het document dat ter inzage ligt mogen geen foto’s of kopieën worden gemaakt. Er mogen ook geen 
passages uit de documenten worden overgeschreven en ook geen aantekeningen worden gemaakt. 
Voorafgaand aan de inzage dient een geheimhoudingsverklaring te worden ondertekend. 

 


